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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:203 Livet på landsbygden

Vår nuvarande landsbygdsminister Sven-Erik Bucht har beskrivit regeringens 
budget som en framgång för alla som lever på landsbygden i Sverige. På 
regeringens hemsida kan vi läsa att statsrådets målsättning är att "det ska vara 
attraktivt att bo och jobba på landsbygden."

På landsbygden finns ingen tunnelbana och inga pendeltåg. Mellan många orter 
finns över huvud taget inga kollektiva färdmedel. Det är helt enkelt inte möjligt 
att ta sig till och från sin arbetsplats, till barnens fotbollsträning eller ens till 
grannen, utan bil.

Därför drabbas människor som lever utanför svenska städer och tätorter särskilt 
hårt, när nu regeringen föreslår ökat skatteuttag på bensin och diesel. Och 
därför ter sig landsbygdsministerns uttalande väldigt märkligt. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

1. Håller finansministern med sin statsrådskollega om att det ska vara 
attraktivt att bo och jobba på landsbygden? 

2. Hur kan regeringens föreslagna höjningar av skatten på drivmedel sägas 
vara till gagn för människor som lever på landsbygden? 

………………………………………

Anette Åkesson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-18
Besvaras senast
2015-12-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


